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درمکتب امام

ترفند قدیم و جدید جهانخواران
لازم اســت این نکته را برای چندمین بار به سران کشورهای اسلامی 
حاشــیه خلیج فارس بازگو کنم که القای شبهه و بزرگ جلوه دادن خطر 
اســلام و انقلاب و جمهوری اسلامی ایران برای کشورهای منطقه همان 

ترفند قدیم و جدید جهانخواران بوده و است. 
صحیفه امام؛ ج۲۰؛ ص۳۳۰ | پیام به مسلمین ایران و جهان؛ 
۶مرداد۱۳۶۶

سرلشکر باقری:

 مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن 
پاسخ محکمی به دشمنان دادند

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح گفت: مردم ایران با وجود همه 
هجمه های تبلیغاتی با حضور پرشور در راهپیمایی ۲۲ بهمن پاسخ محکمی 

به دشمنان ملت ایران دادند.
سرلشکر محمد باقری، رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در حاشیه سیزدهمین 
جلسه هیئت امنای بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس ضمن قدردانی 
از حضــور مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن گفت: با وجود همه هجمه های تبلیغاتی 
دشمن، ملت که صاحبان انقلاب هستند در خیابان ها حاضر شدند و پاسخ محکمی 
به دشمنان ملت ایران دادند، به همین جهت این حضور وظایف ما را سنگین تر کرد.

وی افزود: از بنیاد حفظ آثار انتظار می رود که روحیه ایثار، شهادت و امید به 
آینده را در جامعه نهادینه کند.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح تاکید کرد: سیزدهمین جلسه هیئت امنای 
بنیاد ارزش های دفاع مقدس با حضور فرماندهان نیروهای مســلح وزرا و اعضای 
تعیین شده تشکیل و درخصوص پیشبرد مصوبات جلسات قبل بحث و بررسی شد. 
اعضای جلسه و مسئولان مربوط توضیحاتی دادند و تصمیمات لازم برای پیشبرد 

کامل مصوبات قبلی اتخاذ شد.
سرلشکر باقری افزود: همچنین آیین نامه نحوه اداره یادمان های دفاع مقدس و 
مکان های مرتبط با دفاع مقدس که از قبل تدوین شده بود، در این جلسه اشکالات 

آن برطرف و به تصویب نهائی رسید که ابلاغ و مورد اجرا قرار می گیرد.
وی گفت: برنامه های سال ۱۴۰۳ بنیاد و پیشرفت آن مورد ارزیابی قرار گرفت 
که بالای ۸۳ درصد برنامه ها پیش رفته و مسئولان بنیاد متعهد شدند که در مدت 
باقی مانده از سال ۱۴۰۳ پیشرفت کامل در اجرای برنامه صورت گیرد، همچنین 
برنامه و بودجه ســال ۱۴۰۴ بنیاد مورد بررسی قرار گرفت و مقرر شد که هم در 
مجلس شــورای اسلامی دنبال شــود و هم ریز برنامه ها توسط رئیس ستاد کل 

نیروهای مسلح مورد بررسی و تصویب و ابلاغ قرار گیرد.
رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح با بیان اینکه بنیاد یک سال پرُکاری را طی 
کرده اســت، اظهار داشــت: در این ایام ماموریت سنگین حضور پرشور جوانان و 
نوجوانان در راهیان نور را اداره می کند و برنامه های متنوعی هم برای سال آینده 
پیش بینی کردند که با همکاری همه نهادهای مسئول و حضور جوانان عزیز ملت 

بزرگ ایران با موفقیت طی خواهد شد.
به گزارش ایرنا، سرلشــکر باقری گفت: برای برگزاری راهیان نور همه کارها 
تدوین شده است و تا قبل از ماه مبارک رمضان برگزار می شود و اکنون در اوج آن 
قرار داریم، با همه تدابیری که دوستان داشتند پشتیبانی ها صورت گرفت، رفت و 
آمدها و حضور در راهیان نور وجود دارد و دوستان هم بعد از این جلسه خودشان 

حضور و سرکشی خواهند کرد.
در حاشیه این مراسم از شعار سال راهیان نور کشور در سال ۱۴۰۳ با عنوان 
»ما فاتحان قله ایم« و همچنین از ۳۳ عنوان کتاب نامه ناشران استانی رونمایی شد.

دیدار تخت روانچی با مشاور امنیت ملی عراق  
معاون سیاسی وزارت امور خارجه برای شرکت در هفتمین نشست 
کمیته مشترک سیاسی ایران و عراق به بغداد سفر کرد و با قاسم الاعرجی 

مشاور امنیت ملی عراق دیدار کرد.
مجید تخت روانچی معاون سیاسی وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی ایران 
برای شــرکت در هفتمین نشست کمیته مشترک سیاسی ایران و عراق به بغداد 
سفر کرد. وی روز یکشنبه ۲۸ بهمن ماه با قاسم الاعرجی مشاور امنیت ملی عراق 
دیدار و گفت وگو کرد. در این دیدار محمدکاظم آل صادق ســفیر ایران در بغداد 
نیز حضور داشــت. تخت روانچی و هیئت همراه در بدو ورود به بغداد با حضور در 
محل یادمان ســپهبد شهید قاسم سلیمانی و ابومهدی المهندس و همراهانشان 
حضور یافت و با نثار تاج گل و قرائت فاتحه به مقام شامخ شهدا ادای احترام کرد.
ششــمین نشست کمیته مشترک سیاســی ایران و عراق به ریاست معاونان 
سیاســی وزارت خارجه های دو کشور ســوم دی ماه ۱۴۰۲ در محل وزارت امور 
خارجه ایران و به ریاســت علی باقری کنی رئیس طرف ایرانی و محمد حســین 

بحرالعلوم رئیس طرف عراقی برگزار شد.
دکتر جمیله علم الهدی:

مقاومت زنان غزه 
نتیجه هویت سازی مادران است

استاد دانشگاه شهید بهشتی در همایش ملی الگوی سوم زن مسلمان 
در گام دوم انقلاب اسلامی، گفت: مقاومت زنان غزه نتیجه هویت سازی 

مادران است و اسلام به زن نگاهی تعالی بخش دارد.
جمیله علم الهدی، استاد دانشگاه شهید بهشتی و همسر رئیس جمهور شهید 
آیت الله سید ابراهیم رئیسی، در همایش ملی الگوی سوم زن مسلمان در گام دوم 
انقلاب اســلامی، با اشاره به دیدگاه فلسفی ابن سینا، هویت را به عنوان مهم ترین 
اصل زندگی انسان ها معرفی کرد. وی گفت: متأسفانه از وجه فلسفی ابن سینا غفلت 
کرده ایم. اگر به مبانی فلسفی او توجه می کردیم، امروز در حوزه علوم انسانی رشد 

بسیار بیشتری داشتیم.
نقش زنان در پرورش هویت اسلامی

علم الهدی با تأکید بر نقش زنان در خانواده، افزود: هویت همه ســاحت های 
زندگی ما را دربر گرفته و پرورش آن در بنیان خانواده، حاصل زحمات مادران است. 
این هویت پرورش یافته است که به استقامت در غزه کمک می کند. وی مقاومت 
زنان غزه و لبنان را نماد هویت ســازی دانست و گفت: حتی یک کودک در غزه با 

قرائت قرآن می تواند به سمبل مقاومت در جهان تبدیل شود.
مقاومت زنان غزه؛ نماد ایستادگی در برابر سیاست های شیطانی

وی با اشاره به سیاست های شیطانی ترس و فریب که از دوران پیامبر تا امروز 
وجود داشته، گفت: امروز نیز شاهد این سیاست ها هستیم، اما مقاومت زنان غزه و 
لبنان نشان می دهد که می توان در برابر این سیاست ها ایستادگی کرد. علم الهدی 
حضور خانواده شهیده کلباســی در این نشست را نمادی از مقاومت و ایستادگی 
دانست. استاد دانشگاه شهید بهشتی، مقاومت زنان غزه را نتیجه هویت سازی مادران 
دانست و تأکید کرد: اسلام به زن نگاهی تعالی بخش دارد، در حالی که فمینیسم 

او را به یک ابزار تقلیل می دهد.
 اسلام و نگاه تعالی بخش به زن

به گزارش مهر، علم الهدی در پایان با انتقاد از نگاه فمنیســتی به زن، گفت: 
فمینیسم زنان را به یک کارخانه تولید انسانی تقلیل می دهد، در حالی که اسلام 
به زن هویت و نگاهی تعالی بخش دارد. این نگاه است که می تواند زنان را به سمبل 
مقاومت و هویت سازی تبدیل کند. وی ابراز امیدواری کرد که با کمک بسیج اساتید 

و قشر بانوان، رسالت های زنان در این زمینه به خوبی ایفا شود.

عضو کمیسیون تلفیق مجلس: 

سیگنال افزایش قیمت طلا توسط دولت مغایر با سیاست های ضدتحریمی است
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس گفت: انتظار 
کار ویــژه از وزارت اقتصاد و بانک مرکزی نداریم اما انتظار 
داریم سیاست های غلط را اتخاذ نکنند؛ دولت اخیرا تصمیم 
 به عرضه و حراج یک میلیون ســکه در بازار کرده است؛
آیا این گونه سیگنال دادن به جامعه برای افزایش قیمت طلا 

متناسب با سیاست های ضدتحریمی است؟
محســن زنگنه، عضو کمیســیون برنامــه و بودجه مجلس و 
کمیسیون تلفیق در نشست علنی روز گذشته )یکشنبه ۲۸ بهمن 
ماه( مجلس شورای اسلامی در تذکری به وزیر اقتصاد و بانک مرکزی 
اظهار کرد: انتظار کار ویژه از وزارت اقتصاد و بانک مرکزی نداریم اما 
انتظار داریم سیاست های غلط را اتخاذ نکنند؛ آیا این گونه سیگنال 
دادن به جامعه برای افزایش قیمت طلا متناســب با سیاست های 
ضدتحریمی نیست در این رابطه دولت اخیرا تصمیم به عرضه یک 
میلیون ســکه در بازار گرفته و تاریخ هایــی مانند ۳۱ خرداد، ۳۱ 
مرداد و ۳۰ مهــر ۱۴۰۴ را برای برگزاری این حراج ها اعلام کرده 
است و جالب است که در ۳۱ خردادماه قیمت اعلامی ۶۴ میلیون 
۵۰۰ هزار تومان است و این اقدام چه سیگنالی به جامعه می دهد؟!

وی ادامه داد: در حراج قبلی که توسط دولت برگزار شد، ۶۱۵۹ 
ســفارش برای خرید سکه ثبت شد، در حالی که تنها ۳۰۷۸ سکه 
عرضه شد. نکته قابل توجه این است که قیمت میانگین فروش هر 
سکه در این حراج، ۷۴ میلیون و ۳۸۱ هزار تومان بوده است. این 
افزایــش قیمت ها در حالی صورت می گیرد که قیمت جهانی طلا 
حدود ۲۸۰۰ دلار برای هر انس است. در این شرایط، باید از دولت 
پرســید که چگونه قیمت سکه ها این قدر بالا بوده و این عرضه به 

چه معنا و هدفی است؟
نماینــده مردم تربــت حیدریه در مجلس متذکر شــد: این 
سیاست ها همانند سیاست های اشتباهی است که در سال ۱۳۹۷ 
توســط دولت وقت برای مقابله با بحران ارزی اتخاذ شــد و در آن 
زمان، دولت ۵۷ تن طلا از خزانه را به حراج گذاشت، اما در نهایت 
این اقدام منجر به ایجاد حباب قیمتی در بازار ســکه و طلا شد و 
نتوانســت به کاهش قیمت ها کمک کنــد. در حال حاضر، به نظر 
می رسد که دولت دوباره در حال تکرار همین اشتباهات است؛ این 
نکته قابل تأمل است که دولت به جای اتخاذ سیاست های مناسب 
بــرای مقابله با بحران اقتصــادی، عملًا با عرضه محدود و تحریک 
تقاضا برای خرید سکه، جامعه را به سمت افزایش قیمت ها هدایت 
می کند. در واقع، این اقدامات باعث افزایش تقاضا برای خرید سکه 

و در نتیجه بالا رفتن قیمت ها خواهند شد.
زنگنه یادآور شــد: این وضعیت نه تنها بر قدرت خرید مردم 
تأثیر منفی خواهد گذاشت، بلکه می تواند به ایجاد نوسانات شدید 
در بازار طلا و ســکه نیز منجر شود در این راستا، وزیر اقتصاد نیز 
به مردم اطمینان داده است که هیچ نگرانی از بابت افزایش قیمت 
طلا وجود ندارد و این حراج ها قیمت ها را تحت کنترل نگه خواهد 
داشــت. با این حال، واقعیت این است که این اقدامات به احتمال 
زیاد نتیجه معکوس خواهند داشت و قیمت ها را به شدت افزایش 
خواهند داد. نگاهی به تاریخچه تصمیمات مشابه در گذشته نشان 
می دهد که این سیاست ها در عمل نتایج منفی برای اقتصاد کشور 

به همراه داشته است.
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس اظهار کرد: موضوعی 
که در این میان بســیار حائز اهمیت است، شفافیت در منابع مالی 
و اقتصادی است. دولت اعلام کرده که ۶ میلیارد دلار ارز حاصل از 
صادرات را برای خرید شــمش طلا به بانک مرکزی اختصاص داده 
است، اما هنوز به طور دقیق مشخص نیست که این ارز از کجا آمده 

و چگونه در بازار سکه عرضه خواهد شد.
زنگنه افزود: هنوز شــفافیتی در مــورد افرادی که در تولید و 
عرضه سکه ها دخیل هستند، وجود ندارد. این بی اطلاعی ها می تواند 
موجب ایجاد نگرانی های بیشــتر در میان مردم و فعالان اقتصادی 
شود؛ سیاست های اقتصادی دولت باید با دقت بیشتری طراحی شود 
و این سیاســت ها به جای اینکه در جهت تقویت اقتصاد کشــور و 
مقابله با تحریم ها و بحران های ارزی باشند، ممکن است تنها منجر 
به نوسانات بیشتر و افزایش تورم شوند. از این رو، ضروری است که 
مجلس شورای اسلامی به این مسائل ورود کرده و نظارت بیشتری 
بر تصمیمات اقتصادی دولت داشته باشد. همچنین، باید از دولت 
خواســته شود که منابع مالی خود را به صورت شفاف اعلام کند و 
به طور کلی به جای اقدامات شتابزده، سیاست هایی اتخاذ کند که 
موجب تثبیت قیمت ها و بهبود شــرایط اقتصادی کشور شود؛ این 
اقدامات و سیگنال ها در راستای سیاست های تحریمی دشمنان است.

وضعیت معیشت مردم و گرانی ها بسیار رنج آور است
مجید دوســتعلی، نماینده مردم کرمان نیز در نشست علنی 

دیروز در تذکری اظهار داشت: حادثه واژگونی اتوبوس دانش آموزان 
در کرمان برای مردم و خانواده هایشان بسیار سخت بود؛  ضروری 
اســت با هر کســی در هر جایگاه و مقامی که کوتاهی انجام داده 

باشد، برخورد صورت گیرد.
وی افــزود: مردم ایران دین خود را بــه انقلاب ادا کرده اند و 
رئیس جمهور، اعضــای هیئت دولت و وزرا بایــد بدانند وضعیت 
معیشــت مردم و گرانی ها بســیار رنج آور است و رهبری فرمودند 

حل آن ها داخلی است.
نماینده مردم کرمان در مجلس دوازدهم، ادامه داد: مسئولان 
دولتی، آیا بین مردم می روید؟ آیا درد مردم را می شنوید؟ در بحث 
قطعی برق مشــکلاتی در حوزه خانگی، صنعتی و کشاورزی برای 
مردم ایجاد شــده و سؤال مردم این است که چرا در سال گذشته 

این مسائل وجود نداشت؟
دوستعلی خطاب به رئیس جمهور تاکید کرد: شعار وفاقی که 
دادید به ویژه در مورد انتصابات استان ها به خوبی رعایت نمی شود 

و نیاز است در این رابطه تذکر دهید.
عضو کمیسیون برنامه و بودجه یادآور شد: ما با خصوصی سازی 
موافقیم، اما نباید به کام مفسدان برود؛ آنچه در جریان ایران خودرو 
اتفاق افتاد جای سؤال دارد. چرا باید شرکتی که متهم است صاحب 
ایران خودرو شود؟ البته از جناب ترکی، معاون دادستان کل کشور، 
تشکر می کنیم که به این موضوع ورود کرد، اما باید مسئله به نتیجه 

برسد و با فساد برخورد شود.
وی افزود: در باب عرضه ســکه با قیمتی که اعلان و از امروز 
آغاز شــده است، آیا این کار پیام ارز ۱۰۰ هزار تومانی، ۱۲۰ هزار 
تومانی را به بازار نمی دهد؟ در طرح اخیر یک میلیون سکه حراج 
می شــود آیا این باعث تحریک تقاضا و افزایش قیمت ارز و طلا و 
خروج سرمایه ها از تولید و بورس به بازار کاذب نمی شود؟ این سکه ها 
متعلق به کجاست؟ به بانک مرکزی، اگر چنین باشد، درآمد چند ده 
هزار میلیاردی حاصل به کجا می رود؟ اگر متعلق به بخش خصوصی 
یا خصولتی یا شــرکت های دولتی است، این حجم از کسب درآمد 

آن هم با پشتیبانی دولت چه توجیهی دارد؟
تورم را باید از چشم زندگی روزمره مردم دید

مرتبط بــا موضوع معیشــت و اقتصاد، احمد نــادری، عضو 
هیئت رئیسه مجلس طی نطق میان دستور در جلسه صحن گفت: 
باید پیامدهای سیاست ها و تصمیمات اقتصادی بر رنج مردم ایران 
را فریاد کشیم. از این که در نتیجه این سیاست ها نابرابری و فاصله 
طبقاتی فزونی یافته و دارا، داراتر شده و ندار، ندارتر و در این میان 
بیشترین آسیب نصیب حقوق بگیران و کارگران شده است. باید فریاد 
کشــیم از این که قدرت خرید درآمد ناشی از کار روزبه روز کاهش 
یافتــه و می یابد و دیگر امــکان پس انداز و خرید خانه و خودرو به 

رؤیایی دور از دسترس تبدیل شده است. 
نادری خاطرنشان کرد: باید بدانیم که وفاق ملی میسر نمی شود، 
مگر از مســیر عدالت. مگر از طریق ترک سیاســت های اقتصادی 
نابرابرساز و چیرگی بر نابرابری های بی عدالتی ها. واقع این است که 
ما به مسائل کوتاه مدت و روزمرگی در حکمرانی دچار شده ایم. باید 
این واقعیت تلخ را ببینیم و بگوییم که متأســفانه با کاهش قدرت 
خرید حقوق بگیران و سیاســت های دستمزد، شاهد شکل گیری و 
توسعه مفهوم شاغلان فقیر هستیم. کسانی که اگرچه شاغل اند اما 
همچنان در گرداب فقر گرفتار و ســرگردان اند. چه شده است که 
امروزه افراد علی رغم داشتن شغل کماکان فقیرند و از دسترسی به 
نیازهای اساسی محروم؟ پاسخ را باید در سیاست های نادرست تعیین 
دســتمزد یافت که در سال های گذشته عملًا به جزئی از سازوکار 
نئولیبرالیستی استضعاف تبدیل شده و کارگران و مزدبگیران را به 

فرودستان جامعه تبدیل کرده است. 
باید طرحی برای جلوگیری از گرانی ها تدوین شود

علاوه  بر نمایندگان فوق الذکر، ســلام ســتوده، نماینده مردم 
مهاباد در تذکر شفاهی خود با بیان اینکه وضعیت معیشتی مردم 
در سخت ترین شرایط خود قرار دارد و نگاه مردم به مجلس است، 
گفت: باید طرحی برای جلوگیری از گرانی ها تدوین شــود، امروز 

خانواده ها تحت فشار هستند و آمار طلاق افزایش یافته است. 
نماینده مردم مهاباد در مجلس شورای اسلامی در ادامه با اشاره 
به اینکه امروز مردم توان خرید سیب زمینی را هم ندارند چه برسد 
به کالاهای اساسی، اظهار داشت: مقام معظم رهبری بارها فرموده اند 
ریشــه مشکلات اقتصادی کشور در داخل است و باید خودمان آن 

را برطرف کنیم.
عضو مجمع نمایندگان اســتان آذربایجان شــرقی در پایان 
خاطرنشــان کرد: امروز جوانان تحصیلکرده اســتان، بیکار بوده و 
درآمــد ندارند. ناترازی انرژی چرخ صنایع را متوقف کرده و مراکز 

تولیدی نداریم؛ اگر این افراد از کشــور خارج شــوند چه کســی 
پاسخگو خواهد بود.

حوزه اقتصادی کشور نیاز به تحول و توجه دارد
همچنین، فرهاد بشــیری، نماینده مردم پاکدشت در صحن 
علنی مجلس گفت: حوزه اقتصادی کشور نیاز به تحول و توجه دارد.

عضو مجمع نمایندگان استان تهران در مجلس شورای اسلامی 
با خطاب قرار دادن نمایندگان مجلس، تاکید کرد: همه شما هفته 
گذشته در بین مردم در حوزه های انتخابیه بودید، مردم در رابطه با 
حوزه اقتصادی حرف های زیادی دارند همین طور که ما هم مطالب 
مختلفی داریــم و ضرورت دارد دولت محترم و کمیســیون های 
اقتصادی مجلس در ارتباط با مسئله اقتصاد کشور و معیشت مردم 
جدیت به خرج دهند و در این زمینه کوتاهی از هیچ کســی قابل 

پذیرش نیست و باید به این مسئله بپردازیم. 
چرا فلزات گرانبها و ارزشمند

بدون پرداخت حقوق گمرکی به خارج از کشور می رود
هادی قوامی، نماینده مردم اسفراین نیز در جلسه علنی دیروز 
طی تذکر شــفاهی گفت: در حال حاضر کنسانتره صادر می شود 
و  یک ســری از عناصر نایاب و گران قیمت مثل پلاتین، پالادیوم، 
ردیوم، روتونیوم، طلا و نقره بدون اینکه گمرکی پرداخت کنند، خارج 
می شوند. چرا این فلزات نایاب بدون پرداخت حقوق گمرکی و حقوق 
دولتی از کشور خارج می شود. چه کسانی در این امور دخیل هستند.
نماینده مردم اســفراین در مجلس دوازدهم افزود: این فلزات 
رشــد اقتصادی ما را بالا می برد. رشد اقتصادی نسبت به شش ماه 
سال قبل نصف شده است. یعنی سال آینده اوضاع مناسب نیست. 
پاســخ درخور ملت ایران، این است که مجلس قیام کند و محکم 

مقابل این رویه های بد بایستد. 
مخالفت مجلس با کلیات طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی

خبر دیگر اینکه، نمایندگان مجلس در جلسه علنی روز گذشته 
با کلیات طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی مخالفت کردند. 

آقای اتابک! چرا با واگذاری ایران خودرو 
به شرکتی که هنوز پرونده قضائی مفتوح دارد موافقت کرده اید

افزون بر مســائل طرح شده روز گذشــته در صحن، احسان 
عظیمی راد، ســخنگوی کمیسیون آموزش مجلس ضمن تشکر از 
حضور گسترده مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن، طی تذکری خطاب 
به وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: چرا با واگذاری ایران خودرو 
به شرکتی که هنوز پرونده قضائی مفتوح دارد موافقت کرده اند؟ در 

برابر رانت خواری، چنین موافقتی صورت گرفته است. 
بیانیه نمایندگان مجلس

در تقدیر از سربازان گمنام امام زمان)عج(
احمد نادری، عضو هیئت رئیسه مجلس  نیز در نشست علنی 
مجلس شورای اســلامی بیانیه ای که به امضای قاطبه نمایندگان 
مجلس در حمایت از ســربازان گمنام امام زمان )عج( بوده اســت 

را قرائت کرد. 
در این بیانیه آمده است: سربازان گمنام امام زمان )عج( نامشان 
عجین شده است با نام منجی عالم بشریت و یادشان به مانند مولای 
عالمیان حضرت صاحب الزمان )عج( نویدبخش آینده ای نورانی توأم 
با عدالت و امنیت است. وزارت اطلاعات و سربازخانه امام زمان )عج( 
از مولودهای افتخارآمیز برآمده از نظام مقدس جمهوری اســلامی 
بوده که طی عمر بابرکت نظام مقدس با ناکام گذاشتن مکر معاندین 
و طاغوتیــان و در رأس آنها آمریکای جنایتکار و رژیم کودک کش 
صهیونیستی به مفاهیم جهاد و مبارزه فی سبیل الله معنای حقیقی 
بخشیده و پیروزی نور در برابر ظلمات را به منصه ظهور رسانده است. 
در بیانیه قرائت شده همچنین اشاره شد: ما نمایندگان مجلس 
شــورای اسلامی با توجه به شرایط حساس کشور ضمن تبریک به 
مناسبت هفته سربازان گمنام امام زمان )عج( و گرامیداشت چهلمین 
سال تأسیس وزارت اطلاعات مراتب تشکر خود را از نقش بی بدیل 
زحمت کشــان خدوم عرصه گمنامی در خنثی ســازی توطئه های 
دشــمنان اعلام داشــته و با تقدیر از زحمات این عزیزان مخلص 
و بی ادعــا در پایگاه عظیم مبارزه و جهاد، یاد و خاطره شــهیدان 

گمنامی را گرامی می داریم.
 قالیباف: ۱۲ هزار قانون خلاصه شده 

و در قالب ۵۰ طرح جامع قرار می گیرند
خبــر دیگر اینکه، محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اســلامی در جلسه علنی دیروز و در جریان بررسی طرح فهرست 
قوانین و احکام نامعتبر گفت: ما حتماً و بعد از بررسی این طرح ها، در 

نهایت به همان طرح جامع می رسیم. 
وی ادامــه داد: بــه ایــن معنا کــه قانون جامــع می آید و 
اینهــا بــه طور قطــع ۵۰ کد هســتند کــه یک نمونه اش برای 

حــوزه ســلامت بــود کــه قانــون جامــع آن تصویــب شــد. 
رئیــس قوه مقننه تصریح کرد: حتماً بحث های تنقیح قوانین 

انجام می شود و بعد به سمت قانون جامع می رود. 
قالیباف تشریح کرد: یعنی حدود ۱۲ هزار قانون ما حدوداً تبدیل 
به یک سوم می شوند و همه در قالب ۵۰ طرح جامع قانون هستند. 

صدای واحد مسئولین، کلید اصلاح محاسبات دشمن
در سیاست خارجی است

رئیس قوه مقننه همچنین گفت: وظیفه ما مسئولین آن است 
که با تلاش مجاهدانه و بی وقفه برای رفع مشکلات اقتصادی و حل 

مسائل کشور گوشه ای از این محبت ها را جبران کنیم. 
وی تصریح کــرد: لازم می دانم از آقای دکتر پزشــکیان نیز 
تشــکر ویژه کنم که در موضوع مذاکره بــا رئیس جمهور متوهم 
آمریکا با پایبندی به اصول وفاق، رهنمود هوشمندانه رهبر انقلاب 
را فصل الخطاب اعــلام کرد و دشــمن را از نقشــه ای که برای دو 

قطبی سازی بر سر مذاکره کشیده بود، ناامید کرد. 
قالیباف تاکید کرد: صدای واحد از ســوی مسئولین کشور و 
پیام یکپارچگی ذیل سیاســت های رهبر حکیم انقلاب مهم ترین 
دســتاورد وفاق مورد نظر رئیس جمهور محترم است که در حوزه 
سیاست خارجی نقش به سزایی در اصلاح محاسبات دشمن در نوع 
مواجهه با مردم ایران داشــت و باعث شد رهبر فرزانه انقلاب این 
موضع رئیس جمهور محترم را مکمل حرکت عظیم مردم ایران در 

راهپیمایی ۲۲ بهمن اعلام کند. 
چرا یک عده با ایجاد بازار سیاه دارو 

با جان مردم بازی می کنند؟
علاوه بر اخبار فوق، روح الله لک علی آبادی، نماینده مردم دورود 
و ازنا در تذکر به وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، گفت: به 
دلیل افزایش قیمت سرسام آور برخی از داروها با جان بیماران واقعاً 
بازی می شود، افزایش قیمت معقول برخی از داروهای داخلی برای 
حمایت از کارخانه ها و داروسازهای ما قابل قبول است اما اینکه با 
کمبود بعضی از داروها و قیمت های سرســام آور مواجه هستیم تا 
جایی کــه بیماران نتوانند دارو تهیــه کنند و علاوه بر رنج بیماری، 
درماندگی را هم به خانواده هایشان تحمیل  کنیم، قابل قبول نیست.

نماینده مردم دورود و ازنا در مجلس شورای اسلامی، تصریح 
کرد: چرا یک عده با ایجاد بازار سیاه دارو با جان مردم بازی می کنند؟ 

دستگاه های نظارتی دست این دلالان رو کوتاه کنند.
لک علی  آبادی در تذکر به وزیر امور اقتصادی و دارایی، خاطرنشان 
کرد: به خدا قســم حق این مردمی کــه در راهپیمایی ۲۲ بهمن 
حضوری پرشــور در صحنه داشــتند تورم و گرانی افسارگسیخته 
نیســت، طلا و دلار را نمی توانیــد کنترل کنید که البته اگر بحث 
نوسان گیری نباشد واقعاً سیب زمینی را هم نمی شود کنترل کرد؟

ایــن نماینده مردم در مجلس دوازدهم، یادآور شــد: هر روز 
مایحتــاج مــردم گران می شــود، مردم صبح که از خــواب بیدار 
می شــوند با یک گرانی جدید مواجه می شــوند، یک گرانی جدید 
و تــورم جدید داریم به جــای آن چه چیز نداریم؟ وام مســکن 
نداریــم، وام ازدواج نداریــم، وام فرزندآوری نداریم، وام اشــتغال 
 نداریم اما متاســفانه برای از ما بهتران تســهیلات آنچنانی است، 

آقای وزیر پیگیری کنید.

ناترازی  در تأمین برق و گاز تبعات بسیار منفی 
در حوزه تولید و اشتغال گذاشته است

 افزون بر اخبار بالا، غلامرضا شریعتی اندراتی، نماینده مردم 
»بهشهر، گلوگاه و نکا« در مجلس شورای اسلامی طی نطق میان 
دســتور خود گفت: بعد از روی کار آمدن دولت چهاردهم، شاهد 
ناترازی های جدی در تامین برق و گاز در سراسری کشور هستیم 
و این موضوع تبعات بســیار منفی در حوزه تولید و اشتغال کشور 

گذاشته است. 
گفتنی است، روز یازدهم دی ماه اصغر جهانگیر؛ سخنگوی قوه 
قضائیه گفت: پیگیری های انجام شده از سوی سازمان بازرسی کل 
کشور نشــان می دهد که بررسی و مقایسه حجم نفت گاز ذخیره 
شده در مخازن نیروگاه ها در سال ۱۴۰۳ با سال های گذشته، یعنی 
ســال های ۱۴۰۱ و ۱۴۰۲، حاکــی از این بوده که حجم نفت گاز 
ذخیره شده در اوایل شهریور سال جاری با میزان ذخایر در سال های 

گذشته تقریبا یکسان بوده است.
به گفته ســخنگوی قوه قضائیه برخلاف سال گذشته، حجم 
مخازن نیروگاه ها از اوایل شــهریورماه سال جاری نه فقط افزایش 
نیافته بلکه کاهش مشــخصی را نشان می دهد. دلایل این کاهش 
به این صورت توضیح داده شده که مطابق مقایسه حجم نفت گاز 
تحویل شده به نیروگاه ها از ابتدای شهریور سال های ۱۴۰۱، ۱۴۰۲ 
و ۱۴۰۳ تا پایان آذر همان سال ها، معلوم شد که تحویل نفت گاز 

بیشتر در سال ۱۴۰۳ صورت گرفته است. 
جهانگیر ادامه داد که این موضوع نشان می دهد که در شهریور و 
مهرماه ۱۴۰۳، به دلیل کاهش مصرف گاز در شبکه سراسری مصرف 
خانگی، نیروگاه ها به اســتفاده بیشتری از نفت گاز )گازوئیل( روی 
آورده اند و این امر زمینه ساز کاهش حجم مخازن نفت گاز شده است. 
وی در ادامه افزود: به دنبال این موضوع، کارگروهی در سازمان 
بازرسی تشکیل شده و تحقیقات لازم از شرکت ملی گاز و شرکت 
توانیر در دســت اقدام اســت. در صورتی که احراز شود که ترک 
فعل مســئولان دســتگاه های اجرائی در تامین سوخت مورد نیاز 
واحد های نیروگاهی صورت گرفته، به مراتب مورد پیگیری قضائی 

قرار خواهد گرفت. 
ورود دیوان محاسبات به علل افزایش قیمت ارز

خبر دیگر اینکه، دیوان محاســبات کشــور، در راستای عمل 
بــه وظایف ذاتی خود و حفاظت از بیت المال، ترک فعل های مؤثر 

دستگاه های مرتبط با کنترل نرخ ارز را بررسی کرد. 
این بررسی ها نشان می دهد که یکی از علل افزایش قیمت ارز 
در مرکز مبادله  و تاثیرپذیری بازار غیررسمی، رشد قابل توجه »عدم 
رفع تعهدات صادراتی شرکت های پتروشیمی، پالایشی و فلزی« در 

سال۱۴۰۳ بوده است.
همچنین تعهدات سررســید شده ایفا نشــده در سال جاری 
بالغ بر ۴.۶میلیارد دلار)معادل ۵۱درصد از کل تعهدات سررســید 

شده( است. 
دیوان محاسبات کشور، بررسی آثار تصمیمات کمیته فروش 
نفت، در تأخیر بازگشت ارز حاصله را به سران قوا منعکس و مراتب 
عدم اقدام قانونی بانک مرکزی را به دادســرای دیوان  محاســبات 

ارسال کرده است.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ خبر داد

بازداشت فرد مرتبط با منافقان در حاشیه تجمع دانشجویان كوی دانشگاه
فرمانده انتظامی تهران بزرگ گفت: همکاران من در اطراف 
تجمع کوی دانشگاه به یک موتورسیکلت مشکوک شدند و 
وی را دستگیر کردند که مشخص شد این فرد دانشجو نیست 

و با گروه های نفاق ارتباط دارد.
به گزارش ایسنا، سردار عباسعلی محمدیان با حضور در برنامه 
گفت وگوی ویژه خبری سیما درباره پرونده قتل دانشجوی دانشگاه 
تهران به دست سارقان زورگیر گفت: هنگامی که همکارانم به محل 
حادثه رسیدند در محل مشاهده شد که مصدوم به بیمارستان منتقل 
شــده بود و همکارانم پس از انجام تحقیقات اولیه به بیمارســتان 

اعزام شدند.
محمدیان افزود: در بیمارستان مشخص شد مصدوم از ابتدا قادر 
به تکلم نبود و باید تحت درمان قرار می گرفت به همین دلیل همکارانم 
در پلیــس آگاهی نیز تحقیقات خود را با پیــدا کردن دوربین های 

مداربسته محل حادثه آغاز کردند.
وی ادامه داد: صبح ۲۵ بهمن ماه مامور مستقر ما در بیمارستان، 
خبر فوت این دانشجوی جوان را اعلام کرد و در پی آن بلافاصله سردار 
رادان فرمانده انتظامی کل کشور دستور ویژه رسیدگی به این پرونده را 
صادر کردند و اقدامات ویژه به صورت شبانه روزی در حال انجام است.

فرمانده انتظامی تهران بزرگ اظهار داشــت: متاسفانه به گفته 
ساکنان این خیابان، محل فاقد نور کافی است و متاسفانه تصاویر به 
دست آمده تاریک اســت که این مسئله شناسایی افراد را سخت تر 

می کند.
محمدیان بیان داشت: ما به صورت شبانه روزی در حال پیگیری 
و تحقیقات پلیسی هستیم و متاسفانه چون محل وقوع حادثه تاریک 
است، کار ما کمی سخت تر شده است اما امیدواریم در زودترین زمان 

ممکن عاملان این قتل دستگیر و تحویل قانون شوند.
وی درباره اقدامات انجام شــده در این محل افزود: ما چهار نوع 

پیشــگیری انتظامی داریم. پیشگیری انتظامی، کیفری، اجتماعی و 
وضعی از انواع پیشــگیری ها هســتند که در این شرایط همه این ها 
انجام شــده است. رئیس پلیس تهران درباره پیشگیری وضعی ادامه 
داد: متاسفانه این مسیر یعنی خیابان جنت، اگر تغییر وضعی می داد 
مثلا تامین روشنایی می شد، در دیگری برای ورود به محوطه خوابگاه 

در نظر گرفته می شد، امروز این اتفاق رخ نمی داد.
وی اظهارداشت: دانشگاه تهران۲۰ خوابگاه دارد و پلیس هم یک 
توان مشخص گشتی دارد اما در این منطقه قبلا یک کیوسک انتظامی 
بود که در سال ۱۴۰۱ به درخواست خود مسئولین دانشگاه جمع آوری 
شــد. علاوه بر این ۱۹ دی ۱۴۰۳ مسئولین و دانشجویان به پلیس 
درخواســت دادند که این موضوعات امنیتی حل شود و گشت ویژه 
برای این منطقه  ایجاد شد.  همچنین درخواست جلسه ای به پلیس 
رسید و قرار بود ۱۵ بهمن ماه جلسه تشکیل شود اما دو ساعت قبل 
از زمان جلسه، این جلسه از سوی دانشگاه لغو شد و علی رغم اینکه 
قرار بود تا ۴۸ ساعت، روز بعدی جلسه تعیین شود، هنوز تاریخ این 
جلســه از سوی مسئولان دانشگاه مشخص نشده که اگر این جلسه 
برگزار شده بود و در پی آن اقدامات انتظامی افزایش یافته بود، این 

جوان جانش را از دست نداده بود اما متاسفانه این اتفاق رخ نداد.
رئیس پلیس تهران درباره ســایر اقدامات انجام شــده گفت: از 
گذشته تاکنون، چند جلسه تشکیل شده و این جلسات مصوباتی نیز 
داشته است. کمیســیون دانشجویی زیر نظر وزارت کشور با حضور 
همکاران من و دانشگاه برگزار شده که در این مصوبات دو ماموریت 
افزایش گشــت زنی و پاکســازی مناطق آلوده از معتادان به پلیس 
محول شــد که این اقدامات توســط ما انجام می شود. همچنین ۶ 
ماموریت دیگر به سایر نهادها واگذار شد. علاوه بر دانشگاه تهران، ما 
جلســاتی با رؤسای دانشگاه شریف داشتیم و چون فاصله دانشگاه  با 
خوابگاه ها زیاد بود برای برقراری امنیت دانشجویان، مقرر شد ساخت 

کلانتری در دســتور کار قرار گیرد و زمین آن نیز آماده شده است.
دانشجویان مراقب فتنه دشمنان باشند

محمدیان درباره تجمعات صورت گرفته ادامه داد: در پی قتل این 
دانشجو، روز جمعه تجمعی در کوی دانشگاه اتفاق افتاد که باعث شد 
عوامل حراست دانشگاه درها را ببندند که این اتفاق بسیار اقدام خوبی 
بود و باعث شــد سایر افرادی که نیت های دیگر داشتند نتوانند وارد 
دانشگاه شوند. همان روز همکاران من به یک موتورسیکلت مشکوک 
شدند و وی را دستگیر کردند که مشخص شد این فرد دانشجو نیست 
و با گروه های نفاق ارتباط دارد و در موتورسیکلتش تجهیزات خاصی 
جاساز کرده بود. همچنین همدست دیگر او نیز امروز دستگیر شد.

وی درباره میزان مجازات قاتل دانشــجوی دانشگاه تهران بیان 
داشــت: مجازات را قانون مشــخص می کند و قضات در این زمینه 
انجام وظیفه می کنند که مــن از همه آنها به خاطر اقدامات خوبی 
که انجام شــده متشــکرم. مدتی پیش دادستان اعلام کرد که برای 
اولین بار، تعداد ســارقان زندانی از موادفروشان بیشتر شده است که 
این مسئله نشان از عملکرد خوب همکاران من دارد.  همچنین اعلام 
شد در مجموع ۱۸درصد از میزان پرونده های سرقت و ۲۱ درصد از 
تماس های مرتبط با سرقت نیز کاسته شده است. همچنین باید گفت 
که امسال ۳۲ درصد از میزان سرقت های خشن نیز کم شده است.

فرمانــده انتظامی تهران بزرگ افزود: همکاران من امســال در 
برخورد با ســارقان بیش از هزارو ۵۰۰ بار تیراندازی کرده اند که در 
نتیجه آن ۵۵۰ سارق تیر خورده اند که ۱۵ نفر از آنها به همین خاطر 
فوت کردند. همچنین ما در پلیس تهران بزرگ در راستای مبارزه با 
سارقان سه شهید تقدیم کرده ایم بنابراین برخورد با این افراد توسط 
پلیــس ادامه دارد اما بعضی وقت ها این چنیــن پرونده هایی باعث 
شــرمندگی ما می شود که ان شاءالله با کشف این جرم بتوانیم از این 

شرمندگی خارج شویم.

ادعای حذف کیوسک های اطراف کوی 
توسط دانشگاه درست نیست

سرپرست دانشگاه تهران در واکنش به اظهارات نیروی انتظامی 
مبنی بر اینکه ما در گذشــته کیوسکی در اطراف خیابان های کوی 
دانشــگاه تهران داشــتیم و این کیوســک ها با درخواست دانشگاه 
جمع آوری شــد، اظهار داشــت: نیروی انتظامی شامگاه شنبه این 
موضوع را اعلام کرد که کیوســک های ما سال ۱۴۰۱ به درخواست 
دانشگاه تهران از اطراف کوی دانشگاه برداشته شد. من این موضوع 
را از همــکاران خود پیگیری کردم؛ اعلام کردند هیچ کانکســی در 
مکانی که اعلام شــد وجود نداشت. حسین حسینی به ایسنا گفت: 
البته ممکن است در ناحیه دیگری از دانشگاه تهران کانکس نیروی 
انتظامی مســتقر بوده باشد که دانشگاه خواستار برداشته شدن آن 
بوده؛ اما در محوطه و اطراف کوی دانشــگاه هیچ کیوسکی از سوی 
نیروی انتظامی وجود نداشت که ما درخواست حذف آن را داده باشیم.

 ادامه بازجویی برخی از مظنونین 
مرتبط با قتل دانشجوی دانشگاه تهران

دفتر ســخنگوی قوه قضائیه نیز اعلام کرد: »درپی ایجاد برخی 
ابهامات در فضای رسانه ای پیرامون اظهارات سخنگوی قوه قضائیه در 
برنامه گفت وگوی ویژه خبری درباره زورگیری منجر به قتل دانشجوی 
دانشگاه تهران، به اطلاع می رساند که مراد از بازداشت شدگان اخیر، 

برخی از مظنونین مرتبط با حادثه قتل بوده است.
بر اساس دستورات اکید صادرشده از سوی ریاست قوه قضائیه و 
اهتمام دادستانی و ضابطین قضائی، سعی همه نهادها بر آن است که 
با تحقیقات شبانه روزی به عمل آمده و کشف برخی سرنخ های مرتبط، 
عوامل اصلی شناسایی شده به زودی بازداشت و در فرآیند قضائی مورد 
تعقیب و محاکمه قرار گیرند. دستگاه قضائی همواره اعلام کرده که 
امنیت عمومی مردم را خط قرمز خود دانسته، هیچ گونه مسامحه ای 

با مخلین آن در جامعه نمی کند و اجازه نخواهد داد که برهم زنندگان 
امنیت عمومی مردم، قدرت عرض اندام در فضای عمومی داشته باشند.

اطلاعات جدید به دست آمده به محض تایید مراجع مربوطه به سرعت 
جهت تنویر افکار عمومی اطلاع رسانی خواهد شد.«

پدر امیرمحمد خالقی: راضی نیستیم 
از خون فرزندمان سوءاستفاده شود

پدر مرحوم امیرمحمدخالقی دانشــجوی دانشگاه تهران، گفت: 
راضی نیستیم خون فرزندمان پایمال شود و از مرگ او سوءاستفاده 

شود. 
پدر امیرمحمدخالقی در گفت وگو با خبرگزاری تســنیم اظهار 
داشــت: فرزندم در روستای محمدآباد به دنیا آمد و در همان روستا 
مشغول به تحصیل شد؛ او فرزندی درس خوان بود. امیرمحمد پسری 
نمازخوان بود. به کســی کاری نداشت همه فکر و ذهنش تمرکز در 
کار و رشــته ای که دوست داشت همان رشته مدیریت کسب و کار 
بود. فرزندم در نماز جمعه و راهپیمایی ها شرکت می کرد. او به امور 
دنیایی توجه و علاقه زیادی نداشت؛ دو سال در رشته مدیریت کسب 
و کار تحصیل کرد و درســت اولین شبی که کار پیدا کرده بود او را 

به قتل رساندند. 
وی افزود: پســرم فقط دنبال درس بود، من کشاورزم و با پولی 
که از بیل و کلنگ زنی ســر زمین به دست آوردم بچه هایم را بزرگ 
کردم و خرج زندگی  و تحصیلش را دادم؛ امیر محمد ترم چهارم بود 

و تازه قرار بود سر کار برود که این اتفاق برایش رخ داد. 
خالقی با بیان اینکه از حضور تک تک مســئولان که در مراسم 
فرزندم شرکت کردند کمال قدردانی دارم، ادامه داد: ما از همه برادران 
اهل سنت و تشیع قدردانی می کنیم. برای ما هیچ فرقی ندارد همه 
با هم برادریم آنچه برای ما مهم اســت اینکه ما راضی نیستیم خون 

فرزندمان پایمال و سوءاستفاده شود.

همزمان با تحویل محمولــه ۱۸۰۰ تنی آمریکا به رژیم 
صهیونیستی، وزیر خارجه آمریکا در دیدار با نتانیاهو محور 
مقاومت و ایران را تهدید کرد. در صورتی که تنها یک روز از 

اثبات پوچ بودن تهدیدات آمریکا گذشته است.
مارکو روبیو، وزیر امور خارجه آمریکا، در سفر روز یکشنبه خود 
به سرزمین اشغالی با بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر اسرائیل دیدار و 

گفت وگو کرد.
بر اساس این گزارش، بنیامین نتانیاهو و مارکو روبیو روز یکشنبه 
پس از دیدار و گفت وگو با یکدیگر، در ارتباط با مســائل منطقه ای، 
کنفرانس مطبوعاتی مشــترکی برگــزار کردند و بار دیگر به ایران و 

محور مقاومت پرداختند.
به گزارش ایرنا به نقــل از معاریو، این کنفرانس مطبوعاتی در 
شــرایطی برگزار می شود که شــامگاه گذشته محموله بمب ۱۸۰۰ 
تنی دولت آمریکا که پیش از این، توسط جو بایدن تعلیق شده بود، 

به رژیم صهیونیستی رسیده بود.
مارکــو روبیو، وزیــر امور خارجه آمریکا نیــز در این کنفرانس 
مطبوعاتــی در ارتباط با حماس اظهار کرد: طبق دســتور ترامپ، 
ریاســت جمهوری آمریکا، حماس نمی توانــد به عنوان یک نیروی 
حکومتی یا نظامی در غزه باقی بماند. زیرا با وجود حماس، دستیابی 
به صلح در منطقه امکان پذیر نیســت. وزیر خارجه آمریکا همچنین 

مدعی شد: ایران تنها عامل بی ثباتی در منطقه است. رئیس جمهور 
ترامپ به صراحت اعلام کرده اســت که اجــازه نخواهد داد ایران به 
سلاح هســته ای دست یابد. وی در ادامه با تمجید دروغین از رژیم 
صهیونیستی افزود: اگر مانند اسرائیل در این منطقه بیشتر بود، صلح، 
آرامش و ثبات خاورمیانه را فرا می گرفت. به همین منظور اســرائیل 

همیشه می تواند از کمک دولت آمریکا برخوردار باشد.
نتانیاهو: ترامپ بزرگ ترین دوست اسرائیل است 

و هیچ چیزی مهم تر از ایران نیست
نتانیاهو نیز در کنفرانس خبری مشــترک با روبیو گفت: ترامپ 
بزرگ ترین دوست اسرائیل در تاریخ کاخ سفید است و حمایت ثابت 

وزیر خارجه آمریکا از اسرائیل ادامه خواهد داشت.
وی افزود: ما با وزیر خارجه آمریکا درباره ایران گفت وگو کردیم، 
مــا مأموریت درباره ایران را تمام خواهیم کرد. نتانیاهو ادعا کرد که 
اســرائیل و آمریکا در برابر آنچه وی »چالش هــای ایرانی« خواند، 
می ایستند. وی گفت: ما گفت وگوهای واقعا مفیدی را با روبیو انجام 

دادیم؛ هیچ چیزی مهم تر از ایران نیست.
بــه گزارش ایرنــا، نتانیاهو درباره غزه و حمــاس نیز گفت: ما 
استراتژی واحدی با ترامپ به خصوص درباره زمان گشودن درهای 
جهنم )به روی حماس( در صورت آزاد نشدن همه گروگان ها )اسرای 
صهیونیست( داریم. نخست وزیر رژیم صهیونیستی همچنین گفت: 

درباره آینده ســوریه پس از ســقوط رژیم بشار اسد نیز با وزیر امور 
خارجه آمریکا گفت وگو کردم؛ ما به آتش بس در لبنان نیز پایبندیم 
و از دولت انتظار داریم که به این توافق پایبند باشــد، حزب الله باید 
کاملا خلع سلاح شود، هر قدرتی در سوریه نیز چنانچه معتقد است 
که می تواند اســرائیل را تهدید را کند، ســخت در اشتباه است. وی 
ادامه داد: دادگاه کیفری بین المللی نیز احکام بازداشــتی بر اساس 
دروغ صادر کرد؛ منطقه خاورمیانه فرصت ها و چالش های زیادی دارد.

وزیر امور خارجه آمریکا نیز گفت: تصور نمی کنم که هیچ متحدی 
برای اســرائیل بهتر از ترامپ وجود داشته باشد، بایستی گروگان ها 
)اسرای صهیونیست( در غزه آزاد شوند، ترامپ تأکید کرد که ممکن 
نیست حماس به عنوان یک قدرت سیاسی و نظامی تداوم داشته باشد.

وی افزود: فروپاشــی رژیم اسد تحول مهمی است اما نباید یک 
نیروی بی ثبات کننده دیگری جای آن را بگیرد.

روبیو درباره ایران نیز مدعی شــد: ایران منبع تهدید در منطقه 
است، ممکن نیست که به ایران اجازه دهیم سلاح هسته ای در اختیار 
داشته باشد. این اظهارات در حالی است که جمهوری اسلامی ایران 
همواره تاکید کرده اســت که برنامه هسته ای کشور کاملا صلح آمیز 
است و سلاح هســته ای هیچ جایی در دکترین دفاعی ایران ندارد. 
وی همچنین گفت: ترامپ با نتانیاهو برای تضمین آزادی گروگان ها 

از غزه تلاش می کند.

وزیر خارجه آمریکا همزمان با حمایت تسلیحاتی از اسرائیل، ایران را تهدید كرد

رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها 
گفت: زورگیری و جرائم همراه با خشــونت، آسیب های 
اجتماعی بوده و تبدیل کردن مســئله اجتماعی به یک  

موضوع سیاسی، کاملا غیرمنطقی و نادرست است.
به گزارش ایرنا، حجت الاسلام و المسلمین مصطفی رستمی 
روز یکشــنبه در نشست خبری اختتامیه جشــنواره ملی رسا 
)نهج البلاغه دانشجویان( با اشاره به حادثه سرقت منجر به قتل 
دانشجوی دانشــگاه تهران در مسیر بازگشت به خوابگاه، ضمن 
تسلیت به خانواده این دانشجوی جان باخته، اظهار داشت: کشته 
شــدن دانشجوی عزیز که از دانشجویان خوب  و از نقاط محروم 
کشور در دانشــگاه تهران تحصیل می کرد، تاسف بار بود که هم 

برای خانواده، هم کلاسی و هم دانشگاهی حادثه ای ناگوار است.
رســتمی افزود: لوازم توسعه و  حرکت علمی متوازن، وجود 
آرامش در محیط علمی است و ایجاب می کند همه کسانی که در 
حوزه ایجاد امنیت و آرامش نقش دارند از جمله مدیران، مسئولان 
آموزش عالی و دانشــگاه ها و همچنین مدیران و مسئولان حوزه 
امنیت عمومی به نقش و وظیفه خود به شکل صحیح توجه کنند، 

ضمن اینکه برای تمام جامعه باید امنیت کافی به ویژه مجموعه 
علمی ایجاد شود. وی ادامه داد: آنچه در روزهای اخیر شاهد بودیم، 
طرح بخشــی از مطالبات صحیح دانشجویان بود که به درستی 
امنیت، آرامش و ســلامت را در محیط خود مطالبه می کنند و 
مطالبه ما از مسئولان دانشگاهی و امنیتی و انتظامی نیز محسوب 
می شود. رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها 
گفت: همیشــه ممکن است در بستر حوادث، سوءاستفاده هایی 
نیز شــکل بگیرد، در دوره ای که دشمنان از فضای ایجاد ناامنی 
در داخل، با وجود برخی فشــارها به دنبال سوءاستفاده هستند، 
مردم ایران با وجود مشکلات در کشور، در راهپیمایی ۲۲ بهمن، 
همراهی خود را با اصل نظام اســلامی نشان دادند، اما در چنین 
فضائی که این حادثه رخ داد باید به فکر حل مســئله اجتماعی 
بود؛ همه از این اتفاق متاثر هستیم اما نباید موضوع اجتماعی را 
به مســئله سیاسی ربط داد. رستمی با تشکر از اتخاذ تصمیمات 
سنجیده و بموقع وزارت علوم، دانشگاه تهران و نیروی انتظامی 
در این زمینه، ابراز امیدواری کرد مباحث آســیب های اجتماعی 

به صورت ویژه مورد مدیریت قرار گیرد.

رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها:

تبدیل یک مسئله اجتماعی به موضوع سیاسی، صحیح نیست

بقیه از صفحه ۲
روی کار آمدن ترامپ، به معنای روگردانی آمریکا از جهان گرایی لیبرال و احتمالاً فاصله گرفتن 
از نقش تاریخی »قدرت تأمین کننده امنیت اروپا« خواهد بود. در حالی که سیاســت خارجی آمریکا 
در ســال های آینده را احتمالاً رقابت با چین تعیین خواهد کرد، همین امر می  تواند به تسریع روند 
چندقطبی شدن نظام بین الملل بینجامد. شهروندان کشورهای عضو گروه »جی۷« نسبت به این تحول، 
در مقایسه با مردم کشورهای گروه »بریکس«، خوش بینی کمتری دارند. چند قطبی شدن نظم جهانی، با 
شکافی ایدئولوژیک همراه است. لیبرال دموکراسی ها، تحت فشار و حتی در حال عقب نشینی هستند«.
۱۰( در حالی که وابســتگی تاریخی به آمریکا، اوکراین و اروپا و کانادا را در مقابل فشارهای 
باج خواهانه ترامپ منفعل کرده اســت، اقتدار مقاومت غزه موجب شد تا حتی نخست وزیر رژیم 
صهیونیستی، به اولتیماتوم ترامپ بی محلی کند و به اراده حماس برای مبادله سه اسیر صهیونیست 
در ازای آزادی ۳۷۰ اســیر فلسطینی تن بدهد. ترامپ هفته گذشته تهدید کرده بود که »اگر تا 
ساعت ۱۲ شنبه، همه گروگان  ها از غزه آزاد نشوند، دروازه های جهنم باز می  شود«. اما حماس، پای 
موضع خود ایستاد و اعلام کرد که طبق توافق و در مرحله ششم مبادله اسیران، فقط سه نظامی 
صهیونیســت را آزاد می کند. حماس، مجاورت خانه شهید یحیی سنوار را برای آزادی سه اسیر 
صهیونیست تعیین کرد، در حالی که در پاسخ به لاف ترامپ درباره تخلیه غزه از مردم، روی بنرها 
نوشــته شده بود: »مهاجرتی در کار نیست، مگر به قدس«. نتانیاهو، تن دادن به خواست حماس 

را بر اعتماد به لاف ترامپ ترجیح داد و مبادله را پذیرفت. مقارن این رویداد مهم، ترامپ در یک 
عقب نشــینی آشکار گفت: »اکنون، اسرائیل باید تصمیم بگیرد که در ساعت ۱۲ ظهر شنبه، چه 

کاری انجام خواهد داد. ما از هر تصمیمی که اسرائیل بگیرد، حمایت خواهیم کرد«!
۱۱( روزی نیست که تحلیلگر یا سیاستمداری در آمریکا و اروپا، درباره افتادن نقاب از چهره 
تمدن لیبرال و نابودی قدرت آمریکا هشــدار ندهد. آنها از اینکه حربه قدرت نرم آمریکا پس از 
قدرت سخت آن، کُند و ناتوان شده، به شدت ابراز نگرانی می کنند و می گویند قدرت اجماع ساز 
و رهبری کننده آمریکا، به قدرت »خود ویرانگر« تبدیل شده است. نظریه »پایان تاریخ« )استیلای 
اخلاقی لیبرالیسم( کجا، و یاغی گری دولت آمریکا کجا؟! در این شرایط، باید از ملت بزرگ ایران 
تجلیل و قدرشناسی کرد که در مقابل تهدیدات دشمن، جا نزدند، حماسه کم نظیر ۲۲ بهمن را در 
کف میدان پدید آوردند، و تومار عملیات فریب دولت ترامپ را در هم پیچیدند. این، نتیجه لبیک 
ملت و رئیس جمهور، به رهنمود های رهبر حکیم انقلاب است. چند هفته قبل، خبرنگار از ترامپ 
پرســید: »ایران ضعیف شده، چرا به تاسیسات هسته ای اش حمله نمی کنید!؟«؛ و او در حالی که 
نتانیاهو در کنارش نشسته بود، پاسخ داد: »ممنونم که این را می  گویی! اما ایران در حال حاضر، 
نه  تنها ضعیف نیست، بلکه آنها بسیار قدرتمند هستند«. وحدت و همدلی است که این پیام اقتدار 

ایران را بر چشم و ذهن و جان دشمنانش مستولی می کند.

1۲ به وقت مونیخ 
یادداشت روزغزه و تهران

محمد ایمانی


